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ACTA NÚM. 107 

 

 

 

Comissió d’Afers Acadèmics: 

 
 

Marta Bertrán Tarrés 

Xavier Blanco Escoda (en substitució 

d’Antoni Iglesias Fonseca)  

Ian Blanes Garcia 

Maite Carrassón López de Letona 

Andrés Chamarro Lúsar 

Laila Darwich Soliva 

Juan Jesús Donaire Benito 

Laura Fernández García 

Isabel Galán Mañas 

Manel López Béjar 

Enric Marín Otto 

Montserrat Masoliver Puig  

Juan Antonio Módenes Cabrerizo (en 

substitució de Margarita Freixas Alás) 

Anna Morist Yagüe 

Salvador Navarro Soto 

Judith Panadés Martí 

Oriol Ramos Terrades 

Tatiana Rovira Faixa 

Laura Santamaria Guinot 

Olga Serradell Pumareda 

Olga Torres Hostench 

 

A les 9’30 h del dia 5 de març es reuneixen 

a la Sala de Juntes del rectorat, sota la 

presidència de la vicerectora d’Estudis i 

d’Innovació Docent, María Valdés 

Gázquez, els membres de la Comissió 

d’Afers Acadèmics assenyalats al marge. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

S’ha excusat d’assistir a la reunió Margarita Freixas Alás, Isidre Gibert González, Oscar 

Jané Checa, Màrius Martínez Muñoz, Esther Zapater Duque i Anna Piella Vila. 

 

No hi assisteixen Laura Alloza Ollés, Jennifer Barrero Victorio, Susana Navas Navarro, i 

Laura Puelma Jové.  

 

Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Maria Pau Álvarez del Castillo, Joaquim Bernabé 

Ródenas, Francisco José Cuevas, i María Espadalé Reballí. 

 

Hi actua com a secretària María Matarredona Santonja, lletrada del Gabinet Jurídic. 

 

Ordre del dia 

 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 

2. Informe de l’Equip de Govern. 

 2.1. Informe de la presidenta de la Comissió. 

 2.2. Informe d’altres membres de l’Equip de Govern. 

3. Formació contínua: 

 3.1. Informe sobre la creació de títols de màster de formació permanent i diplomes, i 

elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 
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 3.2. Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent i diplomes, de 

nova creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de Govern. 

 3.3. Informació sobre cursos d’especialització. 

4. Graus: 

 4.1. Informe sobre la creació de títols de grau i elevació al Consell de Govern per a la 

seva aprovació. 

 4.2. Aprovació de memòries de títols de grau, per delegació Consell de Govern. 

 4.3. Informe sobre l’extinció de títols de grau i elevació al Consell de Govern per la 

seva aprovació. 

5. Màsters: 

 5.1. Informe sobre la creació de títols màster universitari i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació. 

 5.2. Aprovació de memòries de títols de màster universitari, per delegació del Consell 

de Govern. 

 5.3. Informe sobre la modificació de la denominació de títols de màster universitari i 

elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 5.4. Informe sobre l’extinció de títols de màster universitari i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació. 

6. Aprovació de la creació de mínors, per delegació del Consell de Govern. 

7. Informació sobre autoinformes d’acreditació. 

8. Afers acadèmics: 

 8.1. Informe sobre el calendari acadèmic del curs 2024-2025 i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació. 

 8.2. Informe sobre el calendari acadèmic i administratiu del curs 2024- 2025 i elevació 

al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 8.3. Aprovació d’activitats que donen dret al reconeixement acadèmic en els graus per 

al curs acadèmic 2023-2024. 

 8.4. Aprovació de la concessió de premis extraordinaris de titulació del curs 2022-2023 

per delegació del Consell de Govern. 

 8.5. Aprovació de reconeixement de Cicles Formatius de Grau Superior per crèdits 

d’estudis de grau. 

9. Assumptes de tràmit. 

10. Torn obert de paraules. 

 

 

Desenvolupament de la sessió  

 

La presidenta informa sobre els canvis en la composició de la Comissió i indica que 

s’incorpora com a nou membre el director del Departament de Ciències de l'Antiguitat i 

de l'Edat Mitjana, Josep Antoni Iglesias Fonseca, el qual tindrà com a suplent el director 

del Departament de Filologia Francesa i Romànica, Xavier Blanco Escoda.  

 

La presidenta informa que s’excusen d’assistir-hi la secretària general, el vicerector de 

Relacions Internacionals i la degana de la Facultat de Filosofia i Lletres. 

 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 

 

La presidenta explica que es presenta a aprovació l’acta de la sessió de la Comissió de 24 

de gener de 2024. 
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Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden 

aprovar l’acta de la sessió de 24 de gener de 2024. 

 

2. Informe de l’Equip de Govern 

 

2.1. Informe de la presidenta de la Comissió 

 

La presidenta informa que els dies 12 i 13 febrer van tenir lloc les jornades de CRUE 

Docència a la Universitat de Deusto, i explica que en el Plenari del 14 febrer es van tractar 

dos punts que es presentaven a aprovació que tenen afectació a la Universitat. D’una 

banda, es va presentar la valoració de la sol·licitud de la Conferència de degans i deganes 

de Biologia, que proposava canviar l’àmbit de coneixement de Biologia i Genètica que 

surt a l’annex del Reial decret 822/2021, per l’àmbit de coneixement de Biologia i 

Ciències Biològiques. Explica que abans de fer el plenari el president de la sectorial 

CRUE Docència va fer consulta al Ministeri sobre els canvis que es preveia fer a l’annex 

del Reial decret 822/2021 arran de la proposta de Reial decret d’àmbits de coneixement 

per a l’adscripció de professorat als departaments, que la resposta va ser que no era una  

prioritat i que finalment es va donar suport a la sol·licitud.  

 

D’altra banda, explica que l’altre punt que es va tractar era la valoració de la sol·licitud 

presentada per la Conferència general de degans i deganes d’Educació sobre la 

modificació parcial de l’Ordre ECI relativa al màster de formació del professorat de 

secundària. Recorda que l’Ordre diu que el màster ha de tenir al menys un 80 per cent de 

crèdits presencials, que el Ministeri volia establir que fos al menys del 60 per cent i que 

la Conferència de degans i deganes demana que es mantingui el mínim del 80 per cent 

atès que la presencialitat és un element fonamental en la formació inicial del professorat. 

Comenta que es va fer la consulta al Ministeri i que la resposta va ser que hi havia bastant 

consens i que es rebaixaria aquesta exigència de presencialitat. Afegeix que al plenari la 

majoria de les intervencions eren favorables al canvi proposat pel Ministeri i que no es va 

donar suport a la proposta.  

 

En relació amb les informacions sobre la Generalitat, la presidenta informa sobre la sessió 

de la CPOA del 17 de febrer i explica que el punt més important que es va tractar va ser  

l’actualització del codi de bones pràctiques dels centres adscrits. Recorda que és un 

document que es va aprovar per la Junta del CIC en 2020, que la directora general volia 

que fos una normativa, que algunes universitats es van oposar perquè era molt restrictiu 

en la programació de noves titulacions, i que finalment es va aprovar com a codi de bones 

practiques. Afegeix que  la modificació que es va proposar és bastant lleu i que suposa 

una adaptació a les noves regulacions normatives. Com a temes d’interès destaca que els 

estudiants de formació permanent de centres adscrits no poden doblar el nombre 

d’estudiants dels estudis oficials, que ja ho preveu el Reial decret 640/2021, i que els 

centres adscrits que vulguin impartir nous estudis habilitants per a l’exercici d’una 

professió han de constituir-se com a Campus. Pel que fa a la UAB, explica que només hi 

ha un cas pendent, que és el projecte de l’EIUT per impartir un Grau en odontologia, i 

que en aquest supòsit s’hauria de constituir com a Campus.  

 

Així mateix, informa que es va fer la reunió amb la Direcció General sobre la programació 

dels cursos 2024-2025 i 2025-2026, que es van presentar moltes reverificacions i nous 

estudis interuniversitari no coordinats per la UAB, i que el tema que vigilen més és el dels 

espais per la docència.  
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Igualment, informa que s’ha avançat el calendari per lliurar la documentació de les 

distincions Vicens Vives, que a la UAB es prioritzaran les propostes a la Comissió 

Acadèmica del Consell Social del 26 d’abril, i que el període per enviar la documentació 

serà com a mínim una setmana abans d’aquesta data.  

 

Finalment, explica que es va publicar al DOGC de 23 de febrer la creació de la Comissió 

de Política Docent del CIC. Recorda que els vicerectors i vicerectores de docència de les 

universitats del SUC tenien una organització informal per tractar de la política docent i 

comenta que intentaran reunir-se abans de la creació de la Comissió.  

 

Pel que fa a les informacions de la UAB, la presidenta explica que el 15 de febrer es va 

reunir la comissió de seguiment de l’avaluació única, en la qual hi ha representació de 

deganats per àmbits de coneixements, de l’equip de govern i de l’estudiantat, i comenta 

que la valoració va ser positiva. Explica que el grau d’incidència ha estat molt baix, i que 

es va discutir quan era el moment òptim per publicar el llistat de les assignatures que 

ofereixen la possibilitat d’avaluació única i que, mirant el calendari de les guies docents, 

es va decidir que la data idònia seria l’últim dia de la tercera setmana del mes de maig 

(17 de maig). Afegeix que també es va acordar que no calia adaptar la normativa però sí 

que s’hauria de diferenciar entre avaluació única i prova de síntesi, i que s’enviarà un 

aclariment.  

 

 

2.2. Informe d’altres membres de l’Equip 

 

La vicerectora de Comunicació i Cultura informa sobre el Saló de l’Ensenyament i explica 

que aquest any es repetirà l’espai, tot i que s’han rebut pressions per canviar la 

localització, s’implementarà el nou logotip, es mantindran els mobles i es faran petits  

canvis als mostradors com a resultes de les millores que es van demanar des dels diferents 

centres. Explica que s’implementaran les submarques perquè tinguin molta visibilitat tots 

els centres, i quant al marxandatge, informa que hi haurà el nou logotip, i que es farà un 

nou flux de distribució de les bosses mitjançant un sorteig instantani amb codi QR que es 

repartirà en un punt de llibre, i que per participar s’haurà de facilitar el correu electrònic. 

Continua explicant que es reduirà el paper, i que s’aposta per un díptic i pels punts de 

llibre.  

 

Així mateix, mostra fotografies de com serà la imatge corporativa de la UAB i explica 

que aquest any és el primer que una alumna de veterinària participa com a imatge de 

campanya de persones amb discapacitat, i que s’aposta per la diversitat, la 

multiculturalitat i les diferències al campus.  

 

La vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat explica que a la comissió d’Accés i d’Afers 

Estudiantils del CIC es va aprovar el calendari de les PAU de 2025, que la convocatòria 

de juny tindrà lloc els dies 11, 12 i 13 de juny, i que la convocatòria extraordinària de 

setembre serà els dies 3, 4 i 5 setembre. Comenta que es demana que durant aquells dies 

no hi hagi cap activitat acadèmica per poder disposar de tots els espais dels centres, i que 

per escollir les dates s’han fixat més en qüestions administratives que acadèmiques. Així 

mateix, explica que les proves d’accés per a majors de 25 i de 45 anys tindran lloc els dies 

26 abril i 10 maig, i que les PAP d’Educació es faran el 5 d’abril en convocatòria ordinària 

i el 16 de juliol en convocatòria extraordinària.  
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Igualment, la vicerectora explica que es va presentar una nova proposta de ponderacions 

que entrarà en vigor per l’any 2026, i que tot i que es volia que s’aprovés un paquet de 

ponderacions per al curs proper, finalment es va decidir que no era ètic perquè significava 

canviar el joc en un moment molt avançat i no hi havia hagut temps de fer la revisió de la 

documentació corresponent.   

 

Així mateix, informa que es va tractar el tema de l’accés a la universitat de l’estudiantat 

amb condicions socioeconòmiques desfavorides, que de moment no s’ha pres cap acord, 

que l’assumpte s’està treballant en la Comissió de Compromís, que és tècnica, i que el 

que es vol és que aquest estudiantat pugui tenir reserva de places per accedir a la 

universitat, com ja en tenen altres col·lectius (estudiantat amb discapacitat, esportistes 

d’elit, poble gitano, i estudiantat de pisos tutelats). Explica que el problema que es troben 

és que no saben com certificar que la persona té aquesta situació desfavorida, i que no 

està clar que es pugui tenir pel proper curs. Finalment, comenta que quan estigui 

implementada aquesta mesura caldrà veure si és suficient la reserva d’una plaça per cada 

estudi.  

 

 

La vicerectora de Qualitat informa sobre la reunió bilateral entre l’AQU i la UAB per 

parlar del seguiment dels centres acreditats als quals toca fer el seguiment, i explica que 

està prevista una reunió amb els centres implicats el proper dia 8. Comenta que al principi 

l’AQU va fer un projecte pilot amb la participació de la Facultat de Psicologia, i que 

preveia que a partir d’aquí establiria un procediment, però que com que no ho han pogut 

finalitzar s’ha ampliat el projecte pilot i als sis centres de la UAB se’ls demanarà el mateix 

que a la Facultat de Psicologia.  

 

D’altra banda, informa que el dimecres 28 de febrer va tenir lloc una reunió entre els i les 

vicerectores de qualitat amb l’AQU per tenir la visió de les universitats cara a revisar el 

marc VSMA. Destaca que totes les universitats estaven d’acord en que calia fer dos 

submarcs, un pels centres acreditats i l’altre pels centres no acreditats, i que s’hauria 

d’intentar  una simplificació dels processos per a tothom. Comenta que es va parlar 

d’intentar reduir la pressió avaluativa i anar cap a un model d’assessorament mutu, i que 

es va plantejar si la societat entén què vol dir que un centre està acreditat o no, i com 

s’hauria transmetre la importància d’això. Comenta que es faran sessions amb els equips 

tècnics per treballar aspectes que es poden canviar. 

 

Finalment, la vicerectora comenta que s’ha  rebut l’informe previ provisional del primer 

grau de la UAB amb menció dual, que és un informe positiu en el qual només demanen 

un canvi de caràcter tècnic, i felicita al centre. 

 

La presidenta obre un torn d’intervencions, i els membres de la Comissió hi fan diverses 

intervencions, entre d’altres sobre el funcionament de la reserva de places d’accés a les 

titulacions per als diferents col·lectius; sobre la sol·licitud de la conferència de degans i 

deganes d’Educació; sobre els espais del Saló de l’Ensenyament i sobre el nou sistema de 

distribució de les bosses mitjançant sorteig; sobre la satisfacció de la Facultat d’Economia 

i d’Empresa amb el primer grau de la UAB amb menció dual i sobre la possibilitat 

d’instaurar un programa informàtic centralitzat per demanar l’avaluació única. 
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3. Formació contínua: 

 

3.1. Informe sobre la creació de títols de màster de formació permanent i diplomes, i 

elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

El secretari tècnic de l’Escola de Postgrau presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica 

els màsters de formació permanent i el diploma d’especialització que es presenten a 

informació.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Informar favorablement sobre la creació del títols de màster de formació 

permanent i de diploma d’especialització que s’annexen:  

 

  • Màster de formació permanent en Producció i Distribució Cinematogràfica 

• Màster de formació permanent en Direcció d'Art i Comunicació 

• Diploma d’especialització en Atenció Integral en Infermeria Intensiva 

 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 

 

 

3.2. Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent i diplomes, de nova 

creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de Govern. 

 

El secretari tècnic de l’Escola de Postgrau presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica 

plans d’estudis els màsters de formació permanent i el diploma d’especialització que es 

presenten a aprovació. 

 

Els membres de la comissió plantegen diverses reflexions, entre d’altres sobre la llengua 

d’impartició dels títols de formació permanent i sobre la necessitat d’implantar les 

polítiques de gènere a l’hora de donar visibilitat a les dones en el context de la informació 

sobre els títols.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, els plans d’estudis dels 

màsters de formació permanent següents, amb la condició que els òrgans competents 

aprovin el títol corresponent, en els termes que s'annexen: 

 

• Màster de formació permanent en Producció i Distribució 

Cinematogràfica  

• Màster de formació permanent en Direcció d’Art i Comunicació  

  

SEGON. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, el pla d’estudis del diploma 

d’especialització següent, amb la condició que els òrgans competents aprovin el títol 

corresponent, en els termes que s'annexen: 

 

• Diploma d’especialització en Atenció Integral en Infermeria Intensiva  

 

TERCER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació dels plans 

d’estudis dels màsters de formació permanent següents, en els termes que s'annexen:  
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• Màster de formació permanent en Disseny Gràfic 

• Màster de formació permanent en Gestió de la Seguretat i Qualitat 

Alimentària 

• Màster de formació permanent en Estudis Àrabs Contemporanis 

• Màster de formació permanent en Atenció Pal·liativa Integral a Persones 

amb Malalties Avançades 

 

QUART. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació dels plans 

d’estudis dels diplomes d’especialització següents, en els termes que s'annexen:  

 

• Diploma d’especialització en Disseny d’Elements Gràfics 

• Diploma d’especialització en Disseny Web 

• Diploma d’especialització en l’Avaluació i la Gestió de la Seguretat 

Alimentària 

• Diploma d’especialització en Normativa i Gestió de la Qualitat i la Seguretat 

 

CINQUÈ. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 

seguiment d’aquests acords. 

 

SISÈ. Comunicar aquest acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, perquè 

porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 

3.3. Informació sobre cursos d’especialització. 

 

El secretari tècnic de l’Escola de Postgrau informa sobre el curs d’especialització aprovat 

per la direcció de l’Escola de Postgrau. 

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Considerar-se assabentada de l’aprovació del curs d’especialització 

següent, en els termes que s’annexen:  

  

  • Curs d’especialització en Cirurgia del Peu Diabètic 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i de Innovació Docent el seguiment 

de l’acord primer. 

 

TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 

tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

4.Graus:  

  

4.1. Informe sobre la creació de títols de grau i elevació al Consell de Govern per a la 

seva aprovació. 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia, i explica els títols de 

grau que es presenten per a informar la seva creació. Així mateix, informa que amb 

aquests títols s’acaba la fase de reverificació d’acord amb el calendari, i que la propera 

comissió encara hi haurà una altra reverificació atesa la seva complexitat. 
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Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Informar favorablement sobre la creació dels títols de grau que 

s’annexen: 

 

• Física 

• Història 

 

SEGON. Elevar el present acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 

 

4.2 Aprovació de memòries de títols de grau, per delegació del Consell de Govern 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia, i explica que es 

presenten a aprovació les memòries dels títols de grau que es reverifiquen.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, les memòries dels títols de 

grau següents, en els termes que s’annexen: 

 

• Física 

• Història 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent i la vicerectora 

de Qualitat l'execució i el seguiment de l’acord primer. 

 

TERCER. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 

per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 

 

4.3: Informe sobre l’extinció de títols de grau i elevació al Consell de Govern per a la 

seva aprovació. 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica els títols de 

grau que es presenten a extinció.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Informar favorablement sobre la extinció de títols de grau següents: 

 

• Arqueologia 

• Filologia i Cultura Franceses 

• Nanociència i Nanotecnologia 

 

SEGON. Elevar l’acord primer al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
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5. Màsters 

 

5.1. Informe sobre la creació de títols de màster universitari i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació. 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que s’ha de fer 

una correcció a la documentació, atès que no es presenta la creació del títol de màster en 

Història de la Ciència, Patrimoni i Comunicació Científica degut a que és un títol 

interuniversitari i la UPF encara no ha signat el conveni.   

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Informar favorablement sobre la creació dels títols de màster universitari 

que s’annexen: 

 

• Estudis Avançats de Llengua i Literatura Catalanes 

• Humanitats i Patrimoni Digitals 

• Nanociència Aplicada: de Materials a Dispositius / Master in Applied 

Nanoscience: from Materials to Devices 

• Traducció i Estudis Interculturals 

• Trastorns de la Comunicació i del Llenguatge 

 

SEGON. Elevar el present acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 

 

5.2 Aprovació de memòries de títols de màster universitari, per delegació del Consell de 

Govern. 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es presenta 

a aprovació la memòria dels títols de màster que s’han presentat a creació.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, les memòries dels títols de 

màster universitari següents, en els termes que s’annexen: 

 

• Estudis Avançats de Llengua i Literatura Catalanes 

• Humanitats i Patrimoni Digitals 

• Nanociència Aplicada: de Materials a Dispositius / Master in Applied 

Nanoscience: from Materials to Devices 

• Traducció i Estudis Interculturals 

• Trastorns de la Comunicació i del Llenguatge 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent i la vicerectora 

de Qualitat l’execució i el seguiment de l’acord primer. 

 

TERCER. Comunicar el present acord a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 

tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
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5.3. Informe sobre la modificació de la denominació de títols de màster universitari i 

elevació al consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es presenta 

a informació la modificació de la denominació dels títols de màster universitari, un per  

la recomanació que es va fer a l’informe de l’AQU i l’altre per afegir l’acrònim amb el 

que és conegut.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER.- Informar favorablement sobre la modificació de la denominació dels 

títols de màster universitari següents, en els termes que s’annexen:  

 

• Màster universitari en l’Àmbit de la Química Sanitària, que passa a 

denominar-se màster universitari en Química i Bioquímica Sanitàries. 

• Màster universitari en Psicologia de l’Educació, que passa a denominar-se 

màster universitari en Psicologia de l’Educació-MIPE. 

 

SEGON.- Elevar el present acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau.  

 

5.4. Informe sobre l’extinció de títols de màster universitari i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació.  

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica els títols de 

màster que es presenten a extinció.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Informar favorablement sobre la extinció dels títols de màster 

universitari següents: 

 

• Economia Laboral 

• Erasmus Mundus en Filosofia Alemanya i Francesa: Reptes Contemporanis 

• Erasmus Mundus en Malalties Infeccioses i Una Sola Salut 

• Estudis Teatrals 

• Història Contemporània 

• Paleobiologia i Registre Fòssil / Paleobiology and Fossil Record 

 

SEGON. Elevar l’acord primer al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 

 

6. Aprovació de la creació de mínors, per delegació del Consell de Govern 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica nova proposta 

de mínor en Economia i d’Empresa. 

 

El degà de la Facultat de Ciències agraeix l’esforç a la degana de la Facultat d’Economia 

i d’Empresa.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
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PRIMER. Aprovar la creació del mínor següent, en els termes que s’annexen: 

 

• Economia i Empresa 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent i la vicerectora 

de Qualitat l'execució i el seguiment de l’acord primer. 

 

TERCER. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 

per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 

 

7. Informació sobre autoinformes d’acreditació. 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es 

presenten dos informes d’acreditació de FUABformació. Comenta que s’han fet dos 

informes atès que l’AQU considera que són d’àmbits diferents.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 

PRIMER. Donar-se per assabentats de l’autoinforme per al procés d’acreditació de 

les titulacions del centre següent, en els termes que s’annexen: 

 

• Escola FUABformació. Màster Universitari en Teledetecció i Sistemes 

d’Informació Geogràfica 

• Escola FUABformació. Àmbit de Turisme i Direcció Hotelera: Grau en 

Direcció Hotelera, Màster Universitari en Gestió d’Empreses Hoteleres, 

Màster Universitari en Gestió Turística del Patrimoni Cultura. 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora de Qualitat l’execució i el seguiment de l’acord 

primer. 

 

TERCER. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 

per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 

8. Afers acadèmics  

 

8.1: Informe sobre el calendari acadèmic del curs 2024-2025 i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació. 

 

El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que 

el calendari que es presenta a informació és molt continuista al respecte dels darrers anys. 

Comenta que hi ha una modificació al respecte del document que es va enviar, i que és la 

data de la Comunitària de primavera, que serà el 9 d’abril de 2025.  

 

Els membres de la Comissió debaten sobre l’horari de les franges d’activitats de campus, 

i finalment decideixen aprovar la proposta.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Informar favorablement sobre el calendari acadèmic del curs 2024-2025.  
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SEGON. Elevar el present acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 

8.2: Informe sobre el calendari acadèmic i administratiu del curs 2024-2025 i elevació 

al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que 

la proposta de calendari acadèmic i administratiu manté la mateixa estructura i no inclou 

cap procediment nou respecte a la del curs anterior, i informa sobre algunes errades que 

s’han detectat un cop enviada la documentació, que es corregeixen en aquest acte.   

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Informar favorablement sobre el calendari acadèmic i administratiu del 

curs 2024-2025.  

 

SEGON. Elevar el present acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 

 

8.3.  Aprovació d’activitats que donen dret al reconeixement acadèmic en els graus per 

al curs acadèmic 2023-2024. 

 

El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica la  

proposta que es presenta a aprovació.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Aprovar l’activitat susceptible de reconeixement acadèmic per al curs 

2023-2024 següent, en els termes que s'annexen.  

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i Innovació Docent l’execució i el 

seguiment de l’acord primer. 

 

TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per 

tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 

8.4. Aprovació de la concessió de premis extraordinaris de la titulació, per delegació del 

Consell de Govern.  

 

El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia, llegeix els 

premis extraordinaris de titulació i els membres de la Comissió feliciten les persones 

premiades.   

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER.  Atorgar, per delegació del Consell de Govern, els premis extraordinaris 

de titulació per al curs acadèmic 2022-2023, en els  termes que s’annexen. 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l'execució i el 

seguiment de l’acord primer.  

 

TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 

tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
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8.5. Aprovació de reconeixement de Cicles Formatius de Grau Superior per crèdits 

d’estudis de grau 

 

El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que 

hi ha tres propostes del grau en Intel·ligència Artificial.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Aprovar el reconeixement de cicles formatius de grau superior per crèdits 

d’estudis de grau següents, en els termes que s’annexen: 

 

SEGON. Encarregar al vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 

seguiment de l’acord primer. 

 

TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per 

tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

9. Informe sobre la modificació del reglament del Servei de Tractament de la Parla i del 

So, i elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació.  

La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es tracta de l’adaptació 

del reglament del Servei de Tractament de la Parla i del So. Recorda que abans aquesta 

estructura era un servei cientificotècnic i que arran de la revisió de la naturalesa dels 

serveis es va veure que el seu caràcter era merament docent i es va fer la transformació, i 

que ara s’adapta el reglament a aquesta nova consideració.  

La presidenta passa la paraula al vicedegà de  Qualitat i d’Innovació Docent de la Facultat 

de Filosofia i Lletres, que explica que aquest servei donava suport a molts graus de la 

Facultat, i que es tracta d’un canvi de dependència funcional cap al deganat de la Facultat. 

Comenta que és un servei obert a la resta de facultats i que és un laboratori molt 

especialitzat amb maquinari que s’ha anat renovant i que també presta serveis a l’auditori 

ubicat a la Facultat que és de la UAB.  

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

PRIMER. Informar favorablement sobre la modificació del reglament del servei de 

Servei de Tractament de la Parla i del So, en els termes que s’annexen: 

SEGON. Elevar el present acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 

 

10. Assumptes de tràmit 

 

No es planteja cap assumpte de tràmit en aquest punt de l’ordre del dia.  

 

11. Torn obert de paraules  

 

La degana Facultat de Ciències Polítiques i de Sociologia mostra la seva preocupació pel 

que fa a la recuperació de les classes en les franges d’activitats campus i demana que des 

del vicerectorat s’enviï un correu electrònic amb informació sobre on s’ha acordat la 
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recuperació de les classes i sobre quines són les que s’han de recuperar per fer un 

recordatori al professorat.   

 

La degana de la Facultat d’Economia i d’Empresa torna a plantejar la qüestió de la 

diferent adaptació de l’expedient dels estudiants quan s’extingeix un títol al nou, en 

relació amb el nombre de convocatòries esgotades, i comenta que s’hauria de tractar a 

tothom igual i que no hi hagués diferències entre les persones que han esgotat totes les 

convocatòries i les que només han esgotat una o dues, atès que és injust pels estudiants.  

El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics comenta que l’anterior vegada que es va plantejar 

aquest assumpte ja es va fer un aclariment d’aplicació per com solucionar els casos, en el 

qual s’aconsellava que es comencés a parlar amb l’estudiantat que estava en situació 

d’esgotar el règim de permanència perquè fessin el canvi de pla, atès que un cop s’ha 

esgotat el règim de permanència s’està fora de la universitat. Afegeix que s’està mirant 

de fer un altre aclariment per com es poden tractar aquests casos de manera definitiva per 

no tornar a revisar-lo cada any .  

 

A les  11:39  h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 

acta. 

 

La secretària         Vist i plau 

           


